
Protokół nr 36/2018 

z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 24 stycznia 2018 r. w godz. od 1600 do 1830 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach. 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1/   Stanisław Kulikowski - przewodniczący Komisji 

2/   Jacek Juszkiewicz, 

3/   Bogdan Bezdziecki - wiceprzewodniczący Komisji, 

4/   Andrzej Paweł Chuchnowski, 

5/   Wojciech Pająk, 

6/   Kamil Lauryn. 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

1/   Grzegorz Gorlo 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1/   Czesław Renkiewicz- Prezydent Miasta Suwałk, 

2/   Ewa Beata Sidorek- Z-ca Prezydenta Miasta Suwałk, 

3/   Iwona Prelewicz- Ceran– Naczelnik Wydz. KTP, 

4/   Agnieszka Szyszko- Pełnomocnik ds. Organizacji Pozarządowych, 

5/   Jadwiga Olbryś- Z-ca Naczelnika OWiS, 

6/   Radosław Wysocki- Naczelnik GGNiR, 

7/  Alicja Andrulewicz- Dyrektor SOK, 

8/  Waldemar Borysewicz- Dyrektor OSiR,  

9/  Józef Wiesław Murawko- radny Rady Miejskiej w Suwałkach, 

10/ Sylwester Cimochowski- SKS WIGRY, 

11/ Marek Wołągiewicz- SKS WIGRY, 

12/ Kamil Makarewicz- SKS WIGRY, 

13/ Dariusz Mazur- SKS WIGRY.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Stanisław Kulikowski, który powitał zebranych i przypomniał,  

że porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami.  

Stanisław Kulikowski zaproponował aby w porządku obrad zamienić kolejnością punkty 3 i 4. 

Członkowie Komisji ,nie wnieśli uwag i przyjęli jednogłośnie następujący porządek 

posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu  nr 35/2017 posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 28 grudnia 2017 r. 

2. Przyjęcie planu pracy Komisji Kultury Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach  na 

2018 rok. 



3. Informacja z działalności Suwalskiego Klubu Sportowego WIGRY (prezentacja 

multimedialna) oraz informacja na temat utworzenia spółki akcyjnej na bazie SKS WIGRY. 

4. Zaopiniowanie wniosków o przyznanie stypendiów Miasta Suwałki na 2018 rok                         

i dorocznych nagród Miasta Suwałki za 2017 rok w dziedzinie kultury. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Suwałk  z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika świętych Romualda           

i Rocha , patronów Miasta Suwałk, w rocznicę 300- lecia nadania praw miejskich 

Suwałkom. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Suwalskiego Ośrodka Kultury. 

9. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu  nr 35/2017 posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 28 grudnia 2017 r. 

 

Stanisław Kulikowski poinformował, że do protokołu 35/2017 posiedzenia Komisji nie 

wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół przez Komisję, został przyjęty. 

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie planu pracy Komisji Kultury Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach  

na 2018 rok. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego Przewodniczący stwierdził, że protokół 

przez Komisję, został przyjęty. 

Plan pracy stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad pkt. 3 

Informacja z działalności Suwalskiego Klubu Sportowego WIGRY (prezentacja 

multimedialna) oraz informacja na temat utworzenia spółki akcyjnej na bazie SKS 

WIGRY. 

Prezentację przedstawili Dariusz Mazur o SKS WIGRY, Kamil Makarewicz o Akademii 

Piłkarskiej i Marek Wołągiewicz o spółce akcyjnej. 

Wersja papierowa stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Czesław Renkiewicz poinformował, że zrobiono wstępne rozeznanie na temat działalności 

klubów piłkarskich w Polsce. Rozwiązania są różne, samorządy mają większość, mniejszość 

lub nie uczestniczą w spółkach. Nabycie akcji to dopiero początek i należy przygotować się na 

wydatki wynikające z bieżącej działalności klubu. Klub WIGRY jest rozpoznawalną marką         

w Polsce. 



Dariusz Mazur przedstawił koszty funkcjonowania klubu, które opiewają 4,5 do 5 mln złotych 

rocznie. Około 1 mln złotych wpływa do klubu z racji gry w I lidze. Klub posiada wielu 

sponsorów.  

Czesław Renkiewicz stwierdził, że trzeba rozdzielić Akademię Piłkarską od klubu. Miasto na 

szkolenie piłkarskie młodzieży przekazuje rocznie 250 tys. złotych. Klub jest dotowany kwotą 

2 razy po 300 tys. złotych rocznie. Spółki miejskie przekazują kwotę w wysokości 125 tyś, 

złotych. Klub wykorzystuje bazę OSiR płacąc około 100 tyś. złotych rocznie. Jasna informacja 

Miasta o wejściu do spółki powinna spowodować większe zaangażowanie sponsorów. 

Znaleźliśmy się w takiej sytuacji, że będziemy musieli podjąć decyzję w tej sprawie. 

Stanisław Kulikowski zapytał o reakcje naszych rodzimych przedsiębiorców, również 

sponsorów, na powstanie spółki akcyjnej. Poprosił o podanie ogólnej kwoty wpływów od 

sponsorów. 

Dariusz Mazur odpowiedział, że wielu sponsorom nie jest istotna forma prawna klubu, lecz 

wielu byłoby za zmianą i może przyciągnąć nowych sponsorów. Wpływy na ten rok od 

sponsorów to kwota 1 mln złotych. 

Czesław Renkiewicz dodał, że budżet 4,5-5 mln złotych to niewielka kwota za grę w I lidze. 

Wojciech Pająk przytoczył przykład I ligowej Pogoni Siedlce, której budżet to 3 mln 700 tys. 

złotych. Według radnego samorząd nie powinien się angażować w biznes piłkarski. Czy jest to 

bezpieczne dla Miasta? Co wydarzy się za np. za 5 lat?  

Dariusz Mazur odpowiedział, że wiele wsparć dla klubów ukryta jest np. bezpłatnym 

użyczaniu obiektów. Dodał, że Akademia Piłkarska jest w całości utrzymywana ze składek 

rodziców. 

Marek Wołągiewicz dodał, że klub ściąga utalentowaną młodzież z całego regionu. 

Dariusz Mazur widzi obniżenie kosztów działalności klubu, ponieważ Akademia wychowa 

lokalnych piłkarzy i ich utrzymanie będzie tańsze. 

Bogdan Bezdziecki uważa, że należy objąć część akcji i mieć wpływ na finanse i kontrolę nad 

spółką. Zapytał o wprowadzenie Kart Kibica. 

Dariusz Mazur odpowiedział, że nie znalazły one odbiorców w gronie przedsiębiorców SSSE. 

Tłumaczyli oni się tym, że nie są firmami z Suwałk i nie identyfikują się ze sportem piłkarskim. 

Pozostali przedsiębiorcy przyjęli to pozytywnie. Część sponsorów uważa, że stowarzyszenia są 

nietransparentne. 

Józef W. Murawko zapytał, czy spółka będzie właścicielem Kart Zawodniczych. 

Dariusz Mazur odpowiedział, że tak. Spółka akcyjna w całości obejmuje prawa i obowiązki 

stowarzyszenia. Dodał, że w Jagielonii Białystok miasto nie posiada udziałów. Klub ten 

utrzymuje się z transferów. Podkreślił, że to główny akcjonariusz będzie zarządzał spółką. 

Koniecznie trzeba utrzymać klub w I lidze. 

Czesław Renkiewicz dodał, że potrzeb sponsorowania przez Miasto sportu jest ogrom. Wiele 

firm ze SSSE nie chce inwestować w kluby sportowy. Z danych wynika, że wiele dużych firm 

z Suwałk wykłada grosze na sponsorowanie WIGIER. Prezydent zapytał jaki będzie 

wyemitowany pakiet akcji spółki. 

Dariusz Mazur odpowiedział, że jeszcze trwają przymiarki, a decyzja zostanie podjęta po 

rozmowach, głównie z samorządem. Miasto musi mieć w przyszłości wpływ na klub. Zarząd 

klubu nie czeka z założonymi rękami i zabiega o sponsorów. Dodał, że wiele klubów utrzymuje 

się z procentów od transferu swoich wychowanków. 



Czesław Renkiewicz poprosił o kolejne spotkanie z radnymi w tej sprawie.  

Stanisław Kulikowski podsumował stwierdzając, że Miasto będzie stabilnym partnerem dla 

klubu. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie wniosków o przyznanie stypendiów Miasta Suwałki na 2018 rok                         

i dorocznych nagród Miasta Suwałki za 2017 rok w dziedzinie kultury. 

 

Ewa Sidorek omówiła przedstawiony dokument. 

Czesław Renkiewicz udzielił dodatkowych informacji. 

Propozycje stanowią załącznik nr 4 do protokołu. 

Nagrody. 

Przystąpiono do głosowania. 

 

1. Uniwersytet Trzeciego Wieku. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    6 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała wniosek dla Uniwersytetu Trzeciego Wieku. 

 

2. Zespół Suwalskie Starszaki. 

A. Chuchnowski stwierdził, że jest to zbyt wczesna nagroda ponieważ zespół działa od 

niespełna roku. 

K. Lauryn stwierdził, że w latach poprzednich nie było to przeszkodą. 

W. Pająk dodał, że nagroda jest symboliczna i będzie na zachętę. 

E. Sidorek dodała,, że nagroda będzie awansem. 

Więcej głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    4 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    2 radnych. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek dla Zespołu Suwalskich Starszaków. 

 

3. Suwalskie Studio Piosenki „Beciaki”.  

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    6 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała wniosek dla Suwalskiego Studia Piosenki 

„Beciaki”. 



 

4. Anna Śliżewska. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    6 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała wniosek dla Anny Śliżewskiej. 

 

5. Kamila Sacharzewska. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    6 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała wniosek dla Kamili Sacharzewskiej. 

 

6. Karolina Kuśmierz. 

Cz. Renkiewicz poinformował, że kandydatka mieszka w Augustowie, a uczy się w suwalskiej 

szkole. W najbliższym czasie wystąpi w Nowym Yorku.   

J. Juszkiewicz dodał, że Kapituła miała mieszane odczucia, a nagroda jest za ubiegły rok. 

A. Andrulewicz stwierdziła, że warto ten przypadek potraktować promocyjnie. 

W. Pająk dodał, że sukces będzie kojarzył się z Suwałkami. 

Więcej głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    6 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała wniosek dla Karoliny Kuśmierz ( propozycja 

Komisji dot. wysokości nagrody: 2000 zł ). 

 

7. Hanna Knebel. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    0 , 

przeciw                                       -    4 radnych, 

wstrzymał się od głosu               -    1 radny. 

Komisja negatywnie zaopiniowała wniosek dla Hanny Knebel. 

 

8. Krzysztof Krzesicki. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie: 



za pozytywną opinią głosowało -    6 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała wniosek dla Krzysztofa Krzesickiego. 

 

Nagrody jubileuszowe. 

Przystąpiono do głosowania. 

 

1. Marlena Borowska. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    6 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała wniosek dla Marleny Borowskiej. 

 

2. Mirosława Małgorzata Woidełko. 

A. Andrulewicz poinformowała, że Pani Woidełko w grudniu przeszła na emeryturę, a jej 

niewątpliwą zasługą jest znakomite wychowanie i przygotowanie swojego następcy w osobie 

Pani Kinga Kobiela, która prowadzi Zespół Pieśni i Tańca „Suwalszczyzna”. 

Więcej głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    6 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała wniosek dla Mirosławy Małgorzaty 

Woidełko. 

 

3. Adam Żulpa. 

S. Kulikowski przypomniał, że jest to osoba znana, lecz radny przedstawił swoją opinię 

odmienną w stosunku do opinii Kapituły. Nagroda jest ponad zasługi. 

W. Pająk nie przypomina sobie o dodatkowej pracy, poza zawodowej, zasługującej na 

nagrodzenie. 

Więcej głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    2 radnych, 

przeciw                                       -    3 radnych, 

wstrzymał się od głosu               -    1 radny. 

Komisja negatywnie zaopiniowała wniosek dla Adama Żulpy. 

 

4. Janusz Kopciał.  



S. Kulikowski stwierdził, że każda nagroda dla Pana Kopciała jest zasłużoną nagrodą. Wydał 

ponad pięćdziesiąt książek na czele z monografią naszego miasta. Dorobek jest przeogromny. 

Od kilku, niestety, lat Pan Kopciał jest nieaktywny zawodowo z powodu ciężkiej choroby. 

A. Chuchnowski poparł w pełni wniosek przedmówcy. Gdyby nie jego prace, Suwalszczyzna 

byłaby o wiele uboższa w swojej opisanej historii.  

E. Sidorek poprosiła o inne propozycje nagrodzenia Pana Kopciała. 

S. Kulikowski stwierdził, że najwłaściwszym uhonorowaniem zasług Pana Kopciała, byłoby 

nadanie tytułu „Zasłużony dla Miasta Suwałk” 

I. Ceran przedstawiła zapis uchwały Rady Miejskiej dotyczącej nagród. 

Cz. Renkiewicz należy pilnie uhonorować Pana Kopciała. 

Więcej głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    6 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała wniosek dla Janusza Kopciała. 

Komisja upoważniła Prezydenta Miasta Suwałk do złożenia wniosku o nadanie Januszowi 

Kopciałowi tytułu „Zasłużony dla Miasta Suwałk”. 

 

Stypendia. 

A. Chuchnowski zaproponował, aby przyznać stypendium dla Pawła Urbanowicza i Grażynie  

Serafin. 

J. Juszkiewicz poinformował, że jednym z głównych kryteriów był wiek kandydata aby 

wspomagać osoby młode niemające zaplecza finansowego. 

Cz. Renkiewicz dodał, że w pełni nie podziela opinii Kapituły. Wielu artystów tworzy sztukę, 

która nie znajduje odbiorców.  

A. Andrulewicz popiera przyznanie stypendium dla Pana Gniedziejko. 

A. Chuchnowski dodał, że nie popiera wniosku dla Pana Gniedziejko i powątpiewa w sukces 

projektu zgłoszonego przez niego. 

E. Sidorek wyraziła opinię o pracy artystycznej Pani Serafin, która cieszy się dużym 

zainteresowaniem. 

W. Pająk przychyla się do kryteriów Kapituły. Potwierdza, że wsparcia potrzebują głównie 

młodzi artyści. Popiera kandydaturę Magdalenę Sowul. 

J. Juszkiewicz dodał, że Kapituła rozważała propozycję wsparcia dla Pani Karbowskiej ale 

projekt był bardzo kosztowny. 

Cz. Renkiewicz wyraził opinię w sprawie Suwalskiej Orkiestry Kameralnej i grających w niej 

artystach. 

Przystąpiono do głosowania. 

 

1. Olga Wielogórska. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 



Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    0 , 

przeciw                                       -    5 radnych, 

wstrzymał się od głosu               -    1 radny. 

Komisja negatywnie zaopiniowała wniosek dla Olgi Wielogórskiej. 

 

2. Grażyna Serafin. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    3 radnych, 

przeciw                                       -    3 radnych, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja nie wypracowała opinii w sprawie wniosku dla Grażyny Serafin. 

 

3. Magdalena Sowul. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    4 radnych , 

przeciw                                       -    2 radnych, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek dla Magdaleny Sowul. 

 

4. Piotr Krzysztof Kopciał. 

A. Andrulewicz poinformowała, że Pan Kopciał pracuje dla SOK w roli fotografa. Artysta 

posiada w swoich zbiorach wiele zdjęć, które chciałby przekazać Miastu w ramach stypendium. 

Więcej głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosował   -    1 radny , 

przeciw                                       -    3 radnych, 

wstrzymało się od głosu             -    2 radnych. 

Komisja negatywnie zaopiniowała wniosek dla Piotra Krzysztofa Kopciała. 

 

5. Grzegorz Bogdan. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    0 , 

przeciw                                       -    6 radnych, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja negatywnie jednogłośnie zaopiniowała wniosek dla Grzegorza Bogdana. 

 

6. Zbigniew Gniedziejko. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    0 , 



przeciw                                       -    5 radnych, 

wstrzymał się od głosu               -    1 radny. 

Komisja negatywnie zaopiniowała wniosek dla Zbigniewa Gniedziejko. 

 

7. Paweł Urbanowicz. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    6 radnych , 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała wniosek dla Pawła Urbanowicza. 

 

8. Grażyna Szejda. 

Komisja odstąpiła od głosowania ze względu na wyczerpanie środków finansowych 

przeznaczonych na stypendia. 

9. Agata Karbowska. 

Komisja odstąpiła od głosowania ze względu na wyczerpanie środków finansowych 

przeznaczonych na stypendia. 

10. Eurazja Jadwiga Srzadnicka. 

Komisja odstąpiła od głosowania ze względu na wyczerpanie środków finansowych 

przeznaczonych na stypendia. 

 

Stypendia zbiorowe. 

1. Mirosława Małgorzata Wojdełko i Piotr Kruczek. 

Komisja odstąpiła od głosowania ze względu na wyczerpanie środków finansowych 

przeznaczonych na stypendia. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Suwałk  z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2018. 

 

A. Szyszko poinformowała o powodach ponownego podjęcia uchwały. Jest to zapis o 

publikacji w Dzienniku Urzędowym Woj. Podlaskiego. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    6 radnych, 



przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Programu współpracy Miasta Suwałk  z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,            

o których mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na rok 2018. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika. 

 

Cz. Renkiewicz omówił projekt uchwały wraz ze szczegółami finansowania. 

S. Kulikowski wyraził swoją negatywną opinię na temat posadowienia pomnika. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    5 radnych, 

przeciw                                       -    1 radny, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wzniesienia pomnika. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika świętych Romualda           

i Rocha , patronów Miasta Suwałk, w rocznicę 300- lecia nadania praw miejskich 

Suwałkom. 

Cz. Renkiewicz omówił projekt uchwały. 

A. Chuchnowski stwierdził, że skoro wykorzystujemy ronda do stawiania pomników, za 

chwilę pojawią się kolejne wnioski i pomysły. 

B. Bezdziecki uważa, że nie jest to najlepsze miejsce na pomnik. 

S. Kulikowski dodał, że projekt jest wizją zawodowców i ma przewagę nad innymi 

propozycjami. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    4 radnych, 

przeciw                                       -    0 , 

wstrzymało się od głosu             -    2 radnych. 

 



Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wzniesienia pomnika świętych 

Romualda i Rocha , patronów Miasta Suwałk, w rocznicę 300- lecia nadania praw miejskich 

Suwałkom. 

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Suwalskiego Ośrodka Kultury. 

 

A. Andrulewicz omówiła projekt uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    6 radnych, 

przeciw                                       -    0 , 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie utworzenia 

Suwalskiego Ośrodka Kultury. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad pkt. 9 

Wolne wnioski. 

 

Jacek Juszkiewicz poinformował, że mamy możliwość wytypowania kandydata z Komisji 

Kultury Sportu i Turystyki do pracy w Komisji Stypendialnej. 

Więcej wolnych wniosków nie stwierdzono. 

 

Stanisław Kulikowski podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono.             

        Przewodniczący Komisji Kultury Sportu                           

                                                                                    i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach   

 

                     Stanisław Kulikowski 

 

 

 

Protokół sporządził: 

 

Marcin Andrzej Szypulski 

Kierownik Biura Rady Miejskiej 

w Suwałkach 

 


